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Algemene Afdelingsvergadering 16-05-2023 
Jonge Democraten Arnhem - Nijmegen 
Notulen door: Julia van Herpen 
 
Datum:     dinsdag 16-05-2023 
Tijd:          20:00 – 22:20 
Locatie:    Restaurant De 4 Heeren te Nijmegen 
 

 
20:10 Opening AAV  
 
Benoeming Technisch Voorzitter  
Technisch Voorzitter: Michiel van Alst 
 
Per acclamatie ingestemd.  
 
Installatie Stem- en Notulencommissie 
Stem- en Notulencommissielid 1: Evert Manders 
Stem- en Notulencommissielid 2: Maarten Tollenaar 
 
Per acclamatie ingestemd. 
 
Vaststellen notulen AAV 21-06-2021 
Per acclamatie vastgesteld.  
 
Vaststellen agenda AAV 13-09-2021 
 
Julia: Een organisatorische motie ontbrak in de oorspronkelijke versie van de agenda, maar 
staat er nu wel in. Aangezien deze op tijd was ingediend zouden we graag willen dat deze 
wordt besproken. 
 
Fay: We hebben geen sollicitaties voor de positie van penningmeester ontvangen en er is dan 
ook geen verkiezingsblok gepland. 
 
De agenda is per acclamatie vastgesteld. 
 
 
 
 
20:15 Bestuursverantwoording 
 
Voorzitter Fay Jansen: 
Raadpleeg de agenda voor gedetailleerde verantwoording. We zijn erg blij dat we met z'n 
vieren aan de afdeling hebben kunnen werken afgelopen maanden. Bijna elke week zijn er 
activiteiten. Gemiddeld zijn er 12 mensen aanwezig op een activiteit, maar de aantallen 
wisselen. We hopen op meer consistentie in de opkomst.  
 
De campagne was succesvol, met veel bezoeken aan scholen en andere acties. Bart is 
daarnaast begonnen met het schrijven van een column in de nieuwsbrief en op de sociale 
media. En we hebben ook een artikel in de Gelderlander gehad over auto's. 
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Er is een groeiende vraag van leden vanuit Zwolle opgemerkt. We streven ernaar om hier 
vaker activiteiten te organiseren. De afgelopen maanden zijn we al regelmatig aanwezig 
geweest bij activiteiten van PJP Hanzeland, de overkoepelende organisatie voor politieke 
jongerenorganisaties in Zwolle. Een lid in Zwolle toont interesse om hierin het voortouw te 
nemen.  
 
Aangezien we slechts met z'n vieren zijn, proberen we de politieke commissie meer 
zelfstandig te laten functioneren.  
 
Tot slot: er is een nieuw bestuur en je kunt je kandidaat stellen. 
 
 
 

20:20 Bestuursvragen 
 
V (Thomas): Complimenten voor de output met het kleine bestuur. We waarderen ook jullie 
reflectie op je eigen functioneren. 
 
V (Alexander): Fantastisch dat jullie zo origineel zijn in jullie activiteiten. Mijn vraag is: is er 
input vanuit de leden met betrekking tot jullie streven om actiever te worden in Zwolle? Zien 
jullie potentie ? 
A (Voorzitter): We hebben een regiocommissie in Twente. We willen een apart team 
opzetten voor Zwolle en daar meer samenwerken met PJO's. Daarom zijn we actief aan de 
slag gegaan met de koepelorganisatie waar we bij zitten. We merken dat er behoorlijk wat 
vraag naar activiteiten in die regio is. We willen het proberen omdat we geen leden willen 
mislopen die in Zwolle wonen. 
V (Alexander): Wordt het een aparte regiocommissie? 
A (Voorzitter): We beginnen net als met de Arnhem-commissie. Het wordt een commissie die 
iets meer afhankelijk is van het bestuur, maar wel laagdrempelige activiteiten kan 
organiseren.  
 
V (Bouke): Gaat de commissie zich richten op Zwolle of op heel Overijssel? 
A (Voorzitter): Op Zwolle. We merken dat het beter werkt als een commissie zich 
concentreert op één stad. 
 
V (Thomas): Ik wil iedereen oproepen op om zich aan te sluiten als je er zin in hebt. 
 
V: Is de politieke commissie opgeheven?  
A (Secretaris): Nee, maar als bestuur bemoeien we ons er niet meer actief mee. Het bestuur is 
echter bereid om veel te faciliteren als er initiatief komt vanuit de commissie. 
 
V (Alexander): Hoeveel leden zijn er nu in de politieke commissie? 
A (Secretaris): Er zijn 12 deelnemers in de app, waarvan 3 bestuursleden. Het aantal actieve 
leden buiten het bestuur bedraagt 5 à 6. 
A (Voorzitter): Dat is niet per se het aantal dat iedere vergadering komt.  
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20:24 Finianciëel blok 

Jaarrekening 
Toelichting op de jaarrekening door Sam Hoogaars:  
 
[Uitleg van Sam over hoe een jaarrekening in elkaar zit en wat de posten inhouden] 
 
We constateren enkele verschillen met betrekking tot evenementen. De kosten van Twinning 
in 2022 zijn via de rekening van Brabant verlopen. We zien ook een verschil in de begroting 
voor scholing, evenals hogere uitgaven aan activiteiten dan oorspronkelijk begroot. Dit komt 
doordat er geld over was en we ervoor hebben gekozen dit uit te geven. 
 
Alles wat niet is besteed, zal worden afgeroomd en teruggestort naar het landelijk bestuur. 
 
Er zijn opvallende verschillen in de uitgaven van het bestuursweekend. Omdat er geen 
overdrachtsweekend was, scheelt dit in de kosten. We hebben projectsubsidies ontvangen 
voor zaalhuur en de campagne. 
 
De overige inkomsten betreffen een bedrag dat we hebben terugontvangen omdat we in 
2020 te veel hebben betaald voor een bepaalde post. Dit creëert enige onhandigheid in de 
boekhouding. 
 
De post "memoriaalkosten" is enigszins vreemd. Dit komt doordat we nog openstaande 
rekeningen hadden uit 2022 die pas in 2023 zijn betaald. Dit verstoort de balans, maar de 
afroomprocedure was al uitgevoerd. 
 
Er zijn geen verdere belangrijke uitgaven die we nader moeten toelichten. 
 
De kosten voor gezelligheidsactiviteiten vielen hoger uit omdat er nog geld beschikbaar was 
dat we wilden uitgeven. 
 
 
Advies Kascontrolecommissie:  
Advies door kascontrolecommissie: Alexander: 
 
Op 3 mei ontvingen we de jaarrekening en merkten we enkele opvallende zaken op. We 
hebben om verduidelijking gevraagd en die hebben we gekregen. De kascommissie heeft met 
name aandacht besteed aan de gezelligheidsactiviteiten, die mogelijk onder andere 
categorieën hadden kunnen worden uitgegeven. Het is ook opvallend dat er weinig is 
besteed aan scholing. Jullie kunnen overwegen om duurdere trainingen te volgen. We zien 
dat sommige uitgaven te hoog zijn en andere juist te laag. Daarom is het advies om 
nauwkeurig naar de verschillende posten te kijken, zodat de inkomsten en uitgaven beter op 
elkaar aansluiten. We willen Sam bedanken voor zijn goede werk in dit proces. 
 
V (Douwe): Wat wordt er precies bedoeld met "afroming"? 
A (Penningemeester): Bij afroming ontvang je geld van het Landelijk Bestuur (LB). Alles wat 
aan het einde van het jaar overblijft, moet terug naar het LB. Het is niet toegestaan om winst 
te maken aan het einde van het jaar. 
 
V (Bouke): Hoe kunnen er kosten onder Twinning vallen als dit door Brabant is 
georganiseerd? 
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A (Penningmeester): Er vond nog een Twinning-evenement plaats afgelopen najaar. Daarom 
zie je nog kosten voor deelnemers en projectsubsidies onder die post staan. 
 
De jaarrekening is per acclamatie ingestemd. 
 
 
 

 
20:35 Politiek blok 
 
Amendementen 
AM01 Compenseren hoef je niet te leren 

Onderwerp: Leenstelselcompensatie 

Woordvoerder: 
Fay Jansen 

Op dit moment streven we als JD naar een compensatie die 
hoger is dan de waarde van de studievoucher. Ik stel voor 
dat in plaats daarvan iedereen die momenteel studeert 
gedurende 4 jaar recht heeft op een basisbeurs. 

Voor Neutraal Tegen 

Volledige compensatie is 
buitengewoon kostbaar. Het 
is wel verstandig om goed te 
kijken naar studenten die 
geen voordeel hebben gehad 
van een basisbeurs. 
 

Wat zijn de gevolgen voor 
afgestudeerden die volledig 
onder het leenstelsel vallen? 
 

Dit benadeelt studenten die 
onder het leenstelsel hebben 
gestudeerd. 

Woordvoerder: Voor degenen die onder het leenstelsel hebben gestudeerd, 
kunnen we onderzoeken of de studielening niet wordt 
meegerekend bij het aanvragen van een hypotheek. 

Stemming: Aangenomen (6 voor, 4 tegen) 

 
AM02 Geen luxe voor ouders, maar basisbehoefte van het kind 1 

Onderwerp: Kinderopvang 

Woordvoerder: 
Fay Jansen 

Er zijn drie amendementen die allemaal betrekking hebben 
op kinderopvang. De uitleg geldt voor alle drie de 
amendementen. De reden voor het eerste amendement is 
dat kinderopvang wordt genoemd in het hoofdstuk van 
diversiteit en niet in het onderwijs. Dit amendement schrapt 
onze visie op kinderopvang in diversiteit. De andere 
amendementen plaatsen deze bij onderwijs.  
 
Onze voorkeur gaat uit naar gratis kinderopvang gedurende 
twee dagen per week. De reden hiervoor is dat het 
momenteel niet realistisch is om alle dagen gratis 
kinderopvang aan te bieden vanwege het tekort aan 
personeel in de kinderopvangsector. Door twee dagen gratis 



Notulen van de Algemene Afdelingsvergadering van 16-05-2023 
Jonge Democraten Arnhem-Nijmegen 
 

kinderopvang voor iedereen beschikbaar te stellen, wordt in 
de basisbehoefte van het kind voorzien zonder kosten. Op 
die manier kan het kind zich optimaal ontwikkelen. 

Voor Neutraal Tegen 

Ik zou liever zien dat 
kinderopvang 3/4 dagen 
gratis is, maar dat blijkt niet 
haalbaar te zijn. Het 
terugbrengen naar twee 
dagen is een goede stap, maar 
waarom niet drie dagen?  
 
Het is inderdaad niet 
realistisch om alle vijf dagen 
gratis kinderopvang aan te 
bieden. Bij twee dagen gratis 
ontstaat er echter ongelijkheid 
tussen ouders 

Hoe wordt dit gefinancierd? 
 
Hoe zit het op dit moment 
met de 
inkomensafhankelijkheid?  
 

 

Woordvoerder: Er is gekozen voor twee dagen, zoals vermeld in de 
Correspondent. Op dit moment wordt de kinderopvang 
gefinancierd voor ouders die het nodig hebben. Het kan 
direct aan de kinderopvang worden uitbetaald. Ik ben geen 
voorstander van inkomensafhankelijkheid. Het doel is dat 
alle kinderen zich kunnen ontwikkelen. De focus ligt op het 
kind. Niet op de ouders die het betalen 

Stemming: Met overweldigende meerderheid aangenomen. 

 
AM03 Geen luxe voor ouders, maar basisbehoefte van het kind 2 

Onderwerp: Kinderopvang 

Woordvoerder: 
Fay Jansen 

X 

Voor Neutraal  

X X  

Woordvoerder:  

Stemming: Met overweldigende meerderheid aangenomen. 

 
AM04 Geen luxe voor ouders, maar basisbehoefte van het kind 3 

Onderwerp: Kinderopvang 

Woordvoerder: 
Fay Jansen 

X 

Voor Neutraal  

X X  

Woordvoerder:  
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Stemming: Met overweldigende meerderheid aangenomen.  

 
AM05 Stemmen over stemmen 

Onderwerp: Verhogen verkiezingsopkomst 

Woordvoerder: 
Julia van Herpen 

Democratie is van groot belang, en een hoge opkomst is 
eveneens wenselijk. Momenteel is het echter alleen 
mogelijk om te stemmen in de gemeente waarin je bent 
ingeschreven, en 10% van de mensen geeft aan niet te 
stemmen vanwege tijdsgebrek of verhindering. De opkomst 
kan worden verhoogd door de mogelijkheid te bieden om in 
andere gemeenten te stemmen of door meer stemdagen toe 
te voegen. 

Voor Neutraal  

Het idee van meerdere 
stemdagen is een goed 
voorstel. Er kan gekeken 
worden naar het creëren van 
meer ruimte in de avonduren 
om zo tegemoet te komen aan 
mensen met drukke 
werkschema's. 
 
In sommige andere landen is 
het mogelijk om ook in het 
weekend te stemmen. Wat is 
de standpunt daarin van deze 
motie? 
 

X  

Woordvoerder: Vaak ligt het aan de werkuren dat mensen niet kunnen 
stemmen. Momenteel is het al mogelijk om vaak 's avonds 
te stemmen. Ik denk dat als we drie stemdagen hebben, het 
probleem van de avonduren wel wordt aangepakt. Ook in 
het weekend stemmen zou kunnen worden meegenomen in 
dit plan. 

Stemming: Met overweldigende meerderheid aangenomen.  

 
Moties 
PM01 ABA therapie, een koud kunstje? 

Onderwerp: ABA therapie 

Woordvoerder: 
Linda Ruijs 

Mijn ervaring: “met ABA-therapie voelde ik me elke dag 
bang en werd ik regelmatig weggestopt, waardoor ik me 
ongewenst voelde.” Dit is de dagelijkse praktijk van 
jongeren die ABA krijgen. De focus is uitsluitend gericht op 
gedrag. Het is verontrustend dat sommige jongeren zelfs 
geen eten krijgen. 

Voor Neutraal Tegen 
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X Is het mogelijk om meer te 
focussen op regulering en 
controle van ABA therapie in 
plaats van het te verbieden? 

Ik denk dat we ABA therapie 
moeten reguleren in plaats 
van het te verbieden. Het 
kan echt een meerwaarde 
hebben voor de ontwikkeling 
van kinderen. 
 
De consensus onder de 
meeste psychologen en 
professionals is voor ABA 
therapie, dus ik denk niet dat 
we het moeten steunen. 
 
Ik vind het lastig. Als PJO zijn 
we tegen homogenezing, 
maar ik vraag me af of we 
ons hier ook in moeten 
mengen. 

Woordvoerder: ABA therapie is alleen gericht op gedragsverandering en kan 
schadelijk zijn omdat kinderen gestraft worden. Het lijkt op 
homogenezing en kan leiden tot een 80% hogere kans op 
PTSS.  

Stemming: Aangenomen (5 voor, 2 tegen) 

 
 
 

 
21:00 Pauze 
 
 

 
 

 
21:12 Heropening AAV 
 
PM02 Laat pegasus niet vliegen 

Onderwerp: Pegasus Spyware 

Woordvoerder: 
Thomas Vissers 

Dit is ook het standpunt van Sophie in 't Veld. Pegasus is 
een malware virus dat in staat is om alle communicatie af te 
luisteren en valse documenten te uploaden. Autocratische 
leiders maken hier momenteel al gebruik van om 
journalisten te hinderen en de democratie te ondermijnen. 
Sophie in 't Veld is van mening dat dit op Europees niveau 
verboden moet worden, aangezien het een existentiële 
bedreiging vormt voor liberale democratieën. 

Voor Neutraal  
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Als Pegasus onder de noemer 
van malware valt, is het wel 
moeilijk te traceren. 
 
Het is een geluk dat we in 
Nederland geen corrupte 
overheid hebben, maar we 
moeten wel voorzichtig zijn 
met de macht die we aan de 
overheid geven. 
 

Betekent dit dat Pegasus 
verboden zou moeten 
worden? Het is vergelijkbaar 
met nucleaire wapens, die 
ook niet verboden zijn.  
 
Ik vraag me af hoe we 
Pegasus effectief kunnen 
handhaven, aangezien het 
een verborgen virus is. 
 
Het is een mooi ideaal, maar 
is het realistisch? Waarom is 
er niet gekozen voor een 
verbod door overheden? 
Betekent dit dat Pegasus 
verboden zou moeten 
worden? Het is vergelijkbaar 
met nucleaire wapens, die 
ook niet verboden zijn.  
 
Ik vraag me af hoe we 
Pegasus effectief kunnen 
handhaven, aangezien het 
een verborgen virus is. 
 
Het is een mooi ideaal, maar 
is het realistisch? Waarom is 
er niet gekozen voor een 
verbod door overheden? 

 

Woordvoerder: Het is een existentiële bedreiging en te groot om niet aan te 
pakken. Er zijn experts die adviseren dat het mogelijk is om 
er iets aan te doen. 

Stemming: Met overweldigende meerderheid aangenomen.  

 
 
21:20 Wijzigingen afdelingsreglement 
 
AMAR01 Hoofdstuk 1: Algemeen 

Onderwerp: Wijziging Afdelingsreglement 

Woordvoerder: 
Julia van Herpen 

In het eerste hoofdstuk van het Afdelingsreglement (AR) is 
de begrippenlijst aangevuld. Daarnaast is er specifieker 
ingegaan op hoe we omgaan met overlappende stukken 
tussen het Huishoudelijk Reglement (HR) en het 
Afdelingsreglement (AR). Het is van belang om ervoor te 
zorgen dat deze stukken niet tegenstrijdig zijn en wat we 
ermee doen als zij dit wel zijn. Sommige elementen uit het 
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Huishoudelijk Reglement worden immers ook dubbel 
vermeld in het AR. 

Voor Neutraal Tegen 

X X X 

Woordvoerder: Stem voor, kei leuk. 

Stemming: Met overweldigende meerderheid aangenomen. 

 
AMAR02 Weet wat je zegt 

Onderwerp: Nieuwe begrippen begrippenlijst 

Woordvoerder: 
Julia van Herpen 

Het is niet ingewikkeld. De nieuwe begrippenlijst is 
aangevuld met verwijzingen naar het Huishoudelijk 
Reglement (HR). Daardoor is er nu een daadwerkelijke 
definitie in plaats van alleen het uitschrijven van de 
afkorting. 

Voor Neutraal Tegen 

X Je bedoelt dat alles 
verduidelijk wordt? 

X 

Woordvoerder: Ja. De daadwerkelijke definitie wordt gegeven 

Stemming: Met overweldigende meerderheid aangenomen. 

 
AMAR03 Hoofdstuk 2: Algemene Afdelingsvergaderingen (AAV) 

Onderwerp: Wijziging afdelingsreglement 

Woordvoerder: 
Julia van Herpen 

Het hoofdstuk behandelt de Algemene 
Afdelingsvergadering (AAV), het belangrijkste orgaan binnen 
de organisatie. De procedures zijn duidelijker omschreven 
en er is gekozen om dit analoog aan het Huishoudelijk 
Reglement (HR) te doen, wat zorgt voor meer consistentie. 
Dit is prettig voor de leden, omdat ze op deze manier beter 
weten wat ze kunnen verwachten. Bovendien zijn de 
verantwoordelijkheden van het bestuur voor de Algemene 
Afdelingsvergadering meer gespecificeerd, waardoor de 
taken en rollen binnen dit orgaan duidelijker zijn. 

Voor Neutraal Tegen 

X Is ‘vo voor de leden eruit 
geschrapt? 

X 

Woordvoerder: Ja, ‘Vo er uit geschrapt. Wij zijn niet het koor. 

Stemming: Met overweldigende meerderheid aangenomen. 

 
AMAR04 Verantwoordelijk besturen 

Onderwerp: Bestuursverantwoording 

Woordvoerder: 
Julia van Herpen 

Dit is een amendement op het hoofdstuk over de AAV. 
Hierin wordt vermeld dat de politieke lijn en financiën naar 
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inzicht van het bestuur worden behandeld. Dit betekent 
niet dat er nooit verantwoording over wordt afgelegd, maar 
dat dit niet bij elke gelegenheid hoeft te gebeuren 
aangezien we nu best vaak AAV’s hebben zonder dat er per 
se iets noemenswaardigs is gebeurd tussendoor of reden is 
om al deze elementen te behandelen. 

Voor Neutraal Tegen 

X X X 

Woordvoerder:  

Stemming: Met overweldigende meerderheid aangenomen. 

 
AMAR05 AAV voor iedereen 

Onderwerp: Toegankelijkheid van de AAV 

Woordvoerder: 
Julia van Herpen 

De Algemene Afdelingsvergadering (AAV) is van essentieel 
belang als controlemechanisme op het bestuur. Het is 
noodzakelijk dat er regels worden vastgesteld voor de AAV. 
Het is niet wenselijk dat de AAV op een ontoegankelijke 
locatie wordt georganiseerd. Het moet juist toegankelijk zijn 
voor alle leden. Er zijn enkele richtlijnen opgesteld voor 
waar de AAV wordt gehouden 

Voor Neutraal Tegen 

Waarom zou dit alleen in 
Nijmegen moeten 
plaatsvinden en niet in 
Arnhem? Het zou juist meer 
toegankelijk zijn voor leden uit 
Zwolle en Deventer. 
 
Kunnen we handicap 
vervangen door beperking? 

X X 

Woordvoerder: Gekozen voor handicap omdat ik begreep dat dit je juiste 
term is. Kunnen we het over hebben. De AAV mag ook in 
andere plek dan Nijmegen, maar Nijmegen is wel logisch 
gezien de geografische verdeling van onze leden. 

Stemming: Met overweldigende meerderheid aangenomen.  

 
AMAR06 Een voorstel, ja, dat moet zo, ofzo 

Onderwerp: Vormgeving voorstellen 

Woordvoerder: 
Julia van Herpen 

Zie Maarten 

Voor Neutraal Tegen 

X X X 

Woordvoerder:  
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Stemming: Met overweldigende meerderheid aangenomen.  

 
AMAR07 Hoe gaat de AAV? 

Onderwerp: Procedures AAV 

Woordvoerder: 
Julia van Herpen 

Het lijkt verstandig om de procedures met betrekking tot de 
Algemene Afdelingsvergadering (AAV) vast te leggen in het 
Afdelingsreglement (AR). Op dit moment is er geen 
specifieke richtlijn voor de behandeling van moties tijdens 
de AAV, ook niet in het HR. We hanteren momenteel de 
regels van de Algemene Ledenvergadering (ALV) met 
uitzondering van de sprekerslijsten. Het is belangrijk om 
deze procedures vast te leggen, zodat er duidelijkheid is 
over hoe we omgaan met moties tijdens de AAV. 

Voor Neutraal Tegen 

X X X 

Woordvoerder:  

Stemming: Met overweldigende meerderheid aangenomen. 

 
AMAR08 Hoofdstuk 3: Afdelingsbesturen 

Onderwerp: Wijziging Afdelingsreglement 

Woordvoerder: 
Julia van Herpen 

Dit voorstel richt zich op het bekijken en vastleggen van de 
verantwoordelijkheden van het bestuur, waardoor het 
mogelijk wordt om het bestuur beter ter verantwoording te 
roepen. Daarnaast worden er specifieke procedures 
vastgelegd om dit te bewerkstelligen. 

Voor Neutraal Tegen 

X X X 

Woordvoerder:  

Stemming: Met overweldigende meerderheid aangenomen.  

 
AMAR09 To beleidsplan or not to beleidsplan 

Onderwerp: Beleidsplannen 

Woordvoerder: 
Julia van Herpen 

Op dit moment is het beleidsplan optioneel, maar ik ben 
persoonlijk een voorstander van een verplicht beleidsplan. 
Een beleidsplan schept duidelijke verwachtingen en biedt 
een leidraad voor het bestuur. Bovendien maakt het de 
verantwoording van het bestuur mogelijk. Daarom zou ik 
graag zien dat het beleidsplan enigszins verplicht wordt 
gesteld, zodat het een essentieel onderdeel wordt van het 
bestuurlijke proces. 

Voor Neutraal Tegen 
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Is het beleidsplan dan ook 
onderworpen aan 
goedkeuring door de 
Algemene 
Afdelingsvergadering (AAV)? 
En wordt er aan het einde van 
het jaar een evaluatie 
uitgevoerd? 

Bij wisselingen tijdens het 
bestuursjaar, ben je dan niet 
gebonden aan het 
beleidsplan en loop je het 
risico jezelf onnodig te 
beperken? 
 

X 

Woordvoerder: Ik vond het zelf heel handig om via beleidsplan te werken. 
Dit is waarschijnlijk ook prettig voor nieuwe bestuursleden. 
Het hoeft niet te worden ingestemd en is dus puur een 
leidraad met verwachtingen.  
 
Als er halverwege het jaar slechts enkele leden van het 
bestuur wisselen kan volstaan worden met een korte 
update. Het AR specificeert niet hoe groot het beleidsplan 
moet zijn.  

Stemming: Met overweldigende meerderheid aangenomen.  

 
AMAR10 Hoofdstuk 4: Bijzondere organen 

Onderwerp: Wijziging Afdelingsreglement 

Woordvoerder: 
Julia van Herpen 

Dit hoofdstuk behandelt commissies. Er zijn enkele kleine 
technische wijzigingen in de procedures doorgevoerd. De 
enige significante wijzigingen betreffen de rechten en 
plichten van de kascommissie. Hiermee geven we de 
kascommissie meer tijd om hun verslag op te stellen, zodat 
ze de penningmeester effectiever kunnen controleren. 

Voor Neutraal Tegen 

Namens de kascommissie heel 
handig. Dankjewel Julia 
 
Komt dit voort uit de 
jaarrekening? 

X X 

Woordvoerder: Dit gaat ook over de jaarrekening. Het idee is dat er meer 
tijd is voor de kascommissie om advies te geven. 

Stemming: Met overweldigende meerderheid aangenomen. 

 

 

ORG01 Fileren 

Onderwerp: Pedofilie 

Woordvoerder: 
Fay Jansen 

In 2019 is er een motie aangenomen over 
pedofilievoorlichting in het onderwijs. Die is vrij 
controversieel en JD’ers worden hiermee geconfronteerd. 
Veel huidige leden waren niet bij het congres waar deze 
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motie is behandeld en dus willen we hem op deze manier 
opnieuw behandelen.  

Voor Neutraal Tegen 

Ik ben inhoudelijk tegen de 
originele motie. Het maakt 
niet uit wat je zegt, je wordt 
hoe dan ook geassocieerd met 
pedofilie. Ik ben bereid de 
discussie opnieuw aan te 
gaan. 
 
Het gaat hier niet om de 
inhoud van de motie, maar om 
het starten van een nieuwe 
discussie binnen de JD. 

Bepaalde groepen halen 
pedofilie wel aan als 
argument. Misschien is het 
beter om het van de 
website te verwijderen om 
campagnevoerders te 
beschermen. 
 
Ik zie twee aspecten in deze 
motie: een politiek oordeel 
en iets procedureels. 

Pedofilie is een seksuele 
geaardheid. Pedofielen 
begrijpen vaak dat 
pedoseksualiteit verkeerd is. 
Vaak zijn andere mentale 
problemen verantwoordelijk 
voor daadwerkelijke 
zedendelicten. 
 
Het instrument van 
Organimo zou niet voor dit 
doel moeten worden 
gebruikt. Het is een politieke 
motie die als organimo wordt 
ingediend. 
 
Door er aandacht aan te 
besteden, geef je het meer 
platform dan nodig is. 
 
Dit argument kan voor alle 
oude moties worden 
gebruikt. 
 

Woordvoerder: Deze motie gaat over voorlichting op middelbare scholen. 
Volgens het LB was een organimo het correcte instrument.  

Stemming: Aangenomen (7 voor, 4 tegen). 

 
21:52 Sluiting 
 
W.V.T.T.K.  
Geen punten.  
 
Rondvraag 
V (Alexander): Heeft de voorzitter een afsluitende leus?  
A (Fay): Nee. 
 
V (Bouke): Ik heb mooie moties langs zien komen.  
A (Fay): Dankjewel. 
 
De technisch voorzitter sluit de vergadering om 21.53.  
 


